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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy űlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Orbán Viktor miniszterelnök úr részére :

„Miért hallgat a magyar Kormány? ”
címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az elmúlt napokban a sajtóból arról lehetett értesülni, hogy a bevándorlókat igen hátrányosan érintő
szabályozást készül elfogadni Nagy- Britannia . David Cameron brit miniszterelnök radikális
javaslatát a visegrádi országok élesen kritizálták, egyedül Magyarország illetve a magyar Kormán y
nem foglalt álláspontot az ügyben . A javaslat szerint az EU tagállamokból érkez ő munkavállalók
csak négyévi folyamatos munkaviszony után lennének jogosultak igénybe venni a brit szociális
ellátórendszer szolgáltatásait. Ez a szabályozás a visegrádi országokból érkező munkavállalókat
érinti a leginkább hátrányosan. Erre reagálva Szlovákia, Csehország és Lengyelország elmondta ,
hogy véleményük szerint az új javaslat sérti az egyenl ő bánásmód elvérő l szóló EU- egyezményt .
A magyar Kormány azonban mélyen hallgat, és nem szólal fel .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszterelnök Urat :

1. Mi a Kormány véleménye arról, hogy David Cameron brit miniszterelnök négy évig nem
biztosítaná az EU tagállamokból érkező munkavállalók számára az említett jogokat ?

2. Kíván-e a magyar Kormány kiállni az ügyben, vagy elfogadja az új szabályozást, ami a
magyar munkavállalókat is hátrányosan érinti majd ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2015 . november 17 .

I :rkezett :
országgyűlési képviselő

r. áh Lajos
országgyűlési képviselő
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